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Mondelinge vragen: Inloophuis De Bres 

 

Vanavond spreekt de heer Ten Hove in bij de gemeenteraad, al eerder hebben diverse 

organisaties brieven gestuurd aan de raadsfracties en heeft de media geschreven over De 

Bres.  

De Bres is als inloophuis voor de fracties van de ChristenUnie en het CDA een belangrijke 

functie die we voor de stad willen behouden. Daarnaast willen we de activiteiten die door de 

vele vrijwilligers van De Bres worden georganiseerd niet verloren laten gaan.  

Vragen aan de wethouder: 

1. Bent u met de fracties van de ChristenUnie en het CDA eens dat deze belangrijke 
functie moet blijven bestaan in Zwolle? 

2. Bent u bereid te ondersteunen in de gesprekken tussen De Bres en andere organisaties 
zodat deze functie alsmede de activiteiten behouden blijven?  

 

Met een hartelijke groet, 

 

Wietse de Boer (CU) 

Jan Nabers (CDA) 

 


